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Két órát kellett dolgoznia, hogy utánanézzen az őt és a polgármesteri hivatalt ért vádak
hátterének - méltatlankodott Bunta Levente polgármester ma
délben, a Városháza tanácstermében tartott sajtótájékoztatóján.

  

Mint elmondta, úgy érzi, hogy az UKKSZ félretájékoztatta a vállalkozókat az ingatlanadók
kérdésében, ugyanis Bukarestben és Sepsiszentgyörgyön még nagyobb az adó mértéke,
mint nálunk  (1,5-1,8 százalékos), Brassóban pedig ugyanannyi, mint
nálunk (1,3 százalék).
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  Az észrevételre, hogy a törvény szerint az önkormányzat legkevesebb 0,2, legtöbb 1,3százalékos adókulcsot szavazhat meg, Bunta azt mondta, a nevezett városokban az újadószámítás szerint lett az adó annyi, amennyi.  Hozzátette, az önkormányzat valószínűleg már ebben a kampányban megszavazza a jövőévi adókat szabályozó határozatot , mivel az idein már nem tudnak változtatni.Konzultál a vállalkozókkal, és támogatási, visszaigénylési rendszert dolgoznak ki, amelyekrévén nem föltétlenül a "fehérgalléros", privatizáló és alkalmazottaik bérét korrekt módon ki nem adó cégeket akarja támogatni -fogalmazott.  

  Hangsúlyozta, az udvarhelyi tanács már tavaly novemberben megszavazta az adó mértékét,amit ugyanakkorára szabtak, mint az előző években. Az összegek az év elején behozott újtörvények szerint változtak meg - mosta kezeit a polgármester, hozzátéve, az UKKSZ elnökeszerinte politikai játszmákba bonyolódik.  Csúsztat Borboly?
  

Borboly Csaba, a Hargita megyei tanács elnökének vádját, hogy akadályozná az udvarhelyi
szakoktatás számára a CNC-vezérlésű gép vásárlását, csúsztatásnak ítélte. Mint mondta, ő azt
a megyei határozatot támadta meg, amelyben semmi pénzt nem utaltak ki Udvarhelynek.

  

 2 / 4



Kiborult a bili Buntánál
2016. április 15. péntek, 15:33

Igazából a CNC gépre megítélt 44 ezer lejt is kevésnek tartja, mivel az udvarhelyi adókból ennél
jóval nagyobb összeg folyik be a megyei kasszába. Az adók mértéke szerint mintegy 6, de a
lélekszám szerint is 1,1 millió lejt kellene visszakapnia Udvarhelynek
, és nem kellene a megyei tanácsnak beleszólnia abba, hogy mire fordítsuk azt -
nyomatékosította Bunta.

  

  

A városfejlesztési stratégiával kapcsolatban azt mondta, a polgármesteri hivatalnak kötelessége
egy hónappal a napirendre tűzés előtt vitára bocsátani azt. A terv épített örökség, gazdaság,
kultúra, környezetvédelem és szociális témában lezajlott konzultációk alapján készült.

  

Bunta példaként fel is olvasta néhány olyan ismert civil nevét, akik jelen voltak a
tanácskozásokon. Ezen kívül felsorolt néhány olyan pályázati tervet, amit a nevezett stratégia
alapján tennének le, például a vár felújítására.

  "Kampánycselekedetek célkeresztjében"
  

Méltatlankodva emlegette azt a nemrég megjelent cikket, amelyben úgy véli, udvarhelyszéki
polgármesterek szájába adtak szavakat, hogy úgy állítsák be a helyzetet, mintha Buntával nem
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lennének jóban. Bokor Sándor parajdi polgármester például a cikk megjelenése után azt
mondta neki, hogy nem mondott olyan dolgokat, amiket leírtak.

  

Utalt arra is, hogy 60-70 százalék az esély arra, hogy újra harcba száll a polgármesteri székért
. Mint elmondta, eddig mintegy kétezer aláírást gyűjtöttek össze, de még "vajúdik", hogy
elinduljon-e a játszmázások közepette.

  

  

Kijelentette, amíg még hivatalában van, dolgozni szeretne, de nem tartja kizártnak, hogy akár
hetente reagálni fog az őt ért vádakra. Hat hónapja kampánycselekedetek célkeresztjében van,
de úgy véli, most kezd csúcsosodni a jelenség.
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